
VPRAŠANJA SVETNIC IN SVETNIKOV 
December 2023 
pisni odgovori 
 
 
14. december 2023 
Zap. št. 23 
Članica sveta Petra BEVC je podala naslednjo pobudo: 
Že kar nekaj časa opažamo, da se ob pogrebnih slovesnostih, ki potekajo 
neposredno ob cestah, promet ne umirja in zelo moti pogrebne slovesnosti. 
Na pokopališču v Podkraju, se je težava v veliki meri uredila s signalnimi tablami, 
zato predlagamo, da se tudi na vseh drugih pokopališčih v MOV  postavi 
signalizacija, ki bo udeležence v prometu opozarjala, da v neposredni bližini 
poteka pogrebna slovesnost. 
Izpostavljamo predvsem Pokopališče v Škalah, kjer prisotni na pogrebih 
velikokrat stojijo kar na cesti, dovoz do privatne hiše pa poteka neposredno 
preko prostora za slovo. 
ODGOVOR: 
Pobudo smo posredovali upravljalcu pokopališča Škale, tj. Komunalnemu podjetju 
Velenje, da jo upoštevajo pri planiranju naslednjih investicij. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
14. december 2023 
Zap. št. 24 
Članica sveta Petra BEVC je podala naslednjo pobudo: 
Podajam pobudo, da MOV na DRI  poda predlog ureditve križišča na regionalni 
cesti R696 pri Hudourniku z lokalno cesto proti naselju Škale in staremu 
gasilskemu domu. Krajani Škal že kar nekaj leto opozarjamo na kaotično stanje 
na tem križišču. Prometnih znakov, ki bi urejali omejitev hitrosti na 50 km/h ni, 
tabla za strnjeno naselje je bila odstranjena, ni prehoda za pešce, čeprav je v 
neposredni bližini avtobusno postajališče, krajani hodijo na pokopališče in v 
cerkev ter tudi proti sprehajalnim potem. To je hkrati tudi pot v šolo. 
Še enkrat naj opozorim, da po tej cesti poteka izjemno gost tovorni promet zaradi 
odvoza zemljin  z gradbišča 3Ro na depo med jezeroma. 
Nujno bi bilo potrebno pristopiti: 
1. K ureditvi prometne signalizacije (prometni zanki za ureditev hitrosti in 
prehodi za pešce) 
2. Osvetlitev križišča 
3. Celostni ureditvi križišča 
ODGOVOR: 
S predlogom se vsekakor strinjamo in smo ga predali upravljalcu ceste. Kot 
kratkoročno rešitev vidimo postavitev prometne signalizacije za umiritev hitrosti; 
razsvetljava in celostna ureditev križišča s pripadajočimi prehodi za pešce in 
avtobusnima postajališčema pa sta večja posega, ki bosta terjala pripravo ustrezne 
projektne dokumentacije, pridobivanje zemljišč in rezervacijo finančnih sredstev. Ko 
bomo dobili odgovor s strani DRSI, vas bomo obvestili. 
Odgovor so pripravili v Uradu za komunalne dejavnosti. 
 
 
 
 



17. december 2023 
Zap. št. 25 
Član sveta Duško SUPIĆ je podal naslednjo pobudo: 
V okviru Invalidom prijazno mesto dajem pobudo, da se izboljša dostopnost do 
javnih zavodov in infrastrukture, konkretno dostopnost do Velenjskega gradu in 
do prireditvenega prostora Vista. Razmisliti je potrebno o izgradnji vzpenjače, 
dvigala ali drugih inovativnih rešitev, za gibalno ovirane osebe. 
ODGOVOR: 
Grad Velenje je razglašen za kulturni spomenik lokalnega pomena in vsak poseg v 
objekt poteka pod nadzorom in s soglasjem Zavoda za varstvo kulturne dediščine 
Slovenije, OE Celje. Z njihovim sodelovanjem in soglasjem je bil sprejet tudi Načrt 
upravljanja s kulturno dediščino za objekte grad Velenje, grad Šalek in graščino Gorica, 
ki je bil objavljen v Uradnem vestniku Mestne občine Velenje, št. 6/2020. V načrtu 
upravljanja je za grad Velenje opredeljenih več posegov, med njimi tudi sanacija 
stopnic ter preučitev umestitve vzpenjače na grad neposredno iz Starega Velenja. 
Obnova kulturnih spomenikov zahteva zelo visoka finančna sredstva, ki jih Mestna 
občina Velenje ne more sama zagotavljati in je odvisna od sofinanciranja iz državnih 
in evropskih razpisov. Ko bomo zagotovili sredstva za obnovo, bomo vsekakor vso 
pozornost usmerili v realizacijo aktivnosti, določenih z načrtom upravljanja. 
Mestna občina Velenje se zaveda težave v zvezi z dostopom za gibalno ovirane na 
razgledno ploščad Viste. Razmišljali smo o več različnih rešitvah, med katerimi je 
najustreznejša izgradnja dvigala. V letu 2023 smo pristopili k izdelavi idejne rešitve za 
izgradnjo panoramskega dvigala. Ocenjena vrednost takšnega projekta je 500.000 
EUR. Žal trenutno nimamo dovolj sredstev za izvedbo, zato iščemo sredstva na 
različnih razpisih za sofinanciranje projekta. 
Odgovor so pripravili v Uradu za družbene dejavnosti. 


